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MALVIK BYGDEBLAD
Nr. 13 JULI 1987 17. årg.

Fiskesesongen er begynt, og som e ser er det blitt fisk. Da kan en være fornøyd, selv
om den ikke er av de aller største.
Med bambusstanga over aksla rusler han heim, men en gang iblant må han se på
denne orretten. Vi kjenner oss nok igjen noen og hver.
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Fri s.~1
Bygdebladet
Juli er fenemåned og neste nummer av
Bygdebladet kommer derfor ikke fØr 15.
august.

Redaksjonen

Hjertelig takk
for all oppmerksomhet, blomster og ga
ver i anledning vårt sØlvbryllup.

Oddrun og Kåre Nybrodahl

Hjertelig takk
for all deltagelse ved min kjære mann og
vår gode far, Paul Herjuaune’s bortgang.

Anna Herjuaune
Barna

Hjertelig takk
for all vennlig deltagelse og oppmerk
somhet ved min kjære pappa Ottar M.
Lundberg’s bortgang.

En spesiell takk til Hommelvik Musik
korps.

Carin Lundberg Sand
med familie

Takk
til alle Trond’s gamle klassekamerater
for nydelig krans som ble lagt på hans
grav i forbindelse med klassetreff pinse
aften.

Inger, Robert og Jonny

Oppmerksomhet
på dagen min, 24. juli, frabedes.

Folke Johansson

Fortvilt landsgutt
Har noen en ledig hybel eller liten lei

lighet, gjerne et eller annet sted i nær
heten av vegvesenets anlegg Reppe—
Storsand, men alt av interesse helt inn
over til Stjørdal. Kan være både gam
melt og falleferdig, bare jeg får et tak
med fire vegger.

Både umøblert og mØblert er aktuelt.
Tar gjerne oppussing, plenklipping, snØ
måking og andre tjenester.

Jeg er 22 år og er fra Åfjord.
Inge Tørhaug. TIf. (076) 31 357.

Dagmamma/praktikant
Man, I år i juli ønsker dagmamma/prak
tikant fra midten av august. Bor på Vik
hammeråsen Sør.

Henv. Manstad. TIf. 97 70 76.

Kristian 3 og 1/2 og Håvard 1/2 år
ønsker seg en snill dagmamma som helst
må komme hjem til oss, 2—3 dager i uka.
Fra september.

TIf. 97 12 76 (Nessbakkan)

Sommerjobb ønskes
av to jenter i 14—lS-årsalderen. Tar
nesten hva som helst. Ring tif. 97 07 24
på lørdager mellom kl. 16 og 17.

Eldre dame
som. bor alene ønsker seg hygge- og
nyttedame en måned i ferietiden, 15/7—
15/8. TIf. 97 62 37.

MALVIK KOMMUNE

TILSKOTT TIL REDUKSJON AV
BOUTGIFTER FOR ELDRE, UFØRE
OG ET~ERLAT~E FOR 1987

Malvik kommune har også i 1987 fått tilskott fra staten til reduksjon av
boutgifter for eldre, uføre og etterlatte pensjonister.

Vilkåret for å få tilskott er:
— alders-, uføre- eller etterlattepensjon
— bare minstepensjonister med tillegg inntil 10 % grunnytelsene

(f.t. kr. 4.281,- pr. mnd. ~or enslige, kr. 6.908,- pr. mnd. for
ektepar).

Pensjonister med ekstraordinært høge boutgifter, kan imidlertid også søke,
sjøl om pensjonen er noe større.
Alle oppgitte boutgifter må kunne dokumenteres.
Sosialkontoret sender skjema til alle som fikk innvilga tilskott i 1986 —

andre som ønsker a søke, får skjema ved henvendelse til sosialkontoret,
tlf. 97 05 11. Kontoret kan være behjelpelig med utfylling av søknaden.
Søknadsfrist 15. august 1987, søknaden sendes Malvik sosialkontor,
7550 Hommelvik.

HELSE- OG SOSIALETATEN I MALVIK

~ MALVIK KOMMUNE

GODKJENT REGULERINGSPLAN
FOR VIKAHMMERÅSEN SØR II.

Malvik bygningsrad godkjente i møte den 21.05.87 forslag til regulerings
plan for området.
Planen begrenses i vest og nord av eksisterende bebyggelse, i sør og øst
av jord- og skogbruk.
I medhold av plan- og bygningsloven § 27-1 legges ovennevnte regu
leringsplan ut til offentlig ettersyn, sted teknisk kontor, Hommelvik.
Mulige merknader sendes bygningsrådet innen 1. august 1987.

Malvik bygningsråd
v/bygningssjefen

MALVIK KOMMUNE
RENHOLDER — MALVIK KIRKE

StHlingen som renholder i Malvik kirke er ledig og ønskes besatt snarest.
Arbeidet utføres etter behov og betales etter fastsatt standardtid.
Arslønn p.t. ca. kr. 40.000,-.
Søknad vedlagt kopi av vitnemål (som ikke returneres) sendes Malvik
kommune, 7550 Hommelvik innen 15.07.87.

MALVIK LIGNINGSKONTOR
OG FOLKEREGISTER
Vi skal flytte. I den forbindelse vil kontoret være stengt
uke 27, det vil si fra 29. juni til og med 3. juli.
Dere vil etter den dato finne oss i den nye brannsta
sjonen, Havnevegen i Hommelvik. Telefonnummeret vil
bli uendret.
Takk for talmodigheten.
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Politivedtekt for Malvik
Kapittel III.

Hindringer for ferdselen.

§ 11.
På eller ut over offentlig sted er det forbudt å sette, legge eller henge noe som

kan være til hinder eller ulempe for ferdselen.

§ 12.
På fortau må ingen bære, trekke eller på annen måte fØre med seg gjenstander

som kan være til hinder eller ulempe for ferdselen.

§ 13.
Politiet kan forby aking og enhver annen form for sport, lek eller spill på be

stemt/offentlig sted når det er påkrevd av hensyn til ferdselen eller alminnelig
orden.

§ 14.
Er det påkrevd på grunn av byggearbeid el. lign. at en gate, veg eller plass blir

helt eller delvis sperret for et bestemt tidsrom, må det innhentes tillatelse til slik
avsperring fra politiets side.

Politiet kan fastsette nærmere vilkår for å tillate avsperring.

§ 15.
Markiser, skilt, oppslag, flaggstenger, utstillingskasser el. lign. som vender ut

mot offentlig sted, skal være forsvarlig fastgjort.
Markiser skal være anbrakt så høyt at unkanten er minst 2.25 meter over grun

nen.

Hvorfor?
Det er i Bygdebladet blitt spurt om hvorfor det halvferdige idretts
anlegget på Øya i Hommelvik ikke er gjort ferdig. Opparbeidelsen
av dette idrettsanlegget ble satt i gang i 1970, fØrst ved at idretts
lagsmedlemmer foretok rydding av skog og deretter at arbeidet
med selve anlegget ble overtatt av kommunen. 17 år er nå gått.
Det er lang tid med et uferdig anlegg.

Vi har sluttet oss til tidligere forespørsler om hvorfor anlegget
ikke er gjort ferdig og hvorfor svar ikke er blitt gitt. En innsender
skrev at det skjer altfor ofte at henvendelser blir «tiet ihjel», noe
som man ikke bør være bekjent av uansett hva saken gjelder. En
annen skrev: Hvorfor må det være slik på et anlegg som har de
beste naturlige forutsetninger for å bli et praktanlegg?

Ordet fritt-spalten i bladet ble opprettet for at våre lesere skulle
få gi uttrykk for sine meninger, og da synes vi at de i hvert fall bør
få svar.

Jfr. ellers innlegg om samme sak i siste nummer av Bygde-
bladet.

TREKNING
Hommelvik Korforenings

lotteri 1987
Gevinst nr. 1 — 684084

2—684105
» » 3 — 686506
» » 4 — 685544
» » 5 — 686849
» » 6 — 687659
» » 7—688150
» » 8—686781
» » 9—687184
» » 10 — 685540
» » 11—687217
» » 12 — 687269
» » 13—686921
» » 14—685159
» » 15—684180
» » 16—685538
» » 17 — 685228
» » 18 — 685402
» » 19—688356
» » 20 — 687088
» » 21—684155
» » 22—688131
» » 23 — 684803
» » 24 — 686840
» » 25 — 686455
» » 26—688169
» » 27 — 685725
» » 28—687211
» » 29—686913
» » 30—685016
» » 31—686129
» » 32—685181

33—684483
» » 34—688151

35 — 687490
» » 36 — 686565
» » 37—686861
» » 38—687102
» » 39 — 686958

» 40—684179

Rett trekning bevitnes:
Malvik lensmannskontor,

Hommelvik 12.05.87

Vi vil gjerne få takke alle som tok lod
der i vår dukkeutlodning, og vi Ønsker
gamle og nye sangere velkommen til en
ny sesong som starter i august/septem
ber. Dato for start vil bli bekjentgjort i
Bygdebladet.

Redaktør for bladet:
KRISTIAN NYGAARDSVOLD, 7550 Hommelvik — Telefon 970252
KNUT HAUGLAND, Nessv. 1, 7550 Hommelvik — Telefon 9703 14

Bestilling av abonnement til utenbygds- og utenlandsboende sendes
Malvik kommunekasse, 7550 Hommelvik, hvor også kontingenten,
kr. 75,— pr. år, innbetales forskuddsvis. Postgironr. 5 92 33 05.

Trykk: J. Christiansens Boktrykkeri, 7000 Trondheim - Tif (07) 52 69 60

K.N.
Styret
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Kommunestyret vedtok i møte
27.02.84 regler for godtgjøringer til kom
munale ombud.

OrdfØrerens godtgjØring ble fastsatt til
40 prosent av lØnnen til administra
sjonssjefen og varaordføreren ble tilstått
årlig godtgjøring på kr. 11.000,- + møte
godtgjøring og dekning av tapt arbeids
fortjeneste etter bestemte regler.

Ordføreren har httil hatt 2 faste kon
tordager og 1 dag for møter og konferan
ser o.1. i uka. Etter at han nå har overtatt
ny stilling ved NSB kan han bare få fri 2
dager i uka fra sin arbeidsplass i Trond
heim, og varaordføreren må overta den
3. dagen i uka i kommuneadministrasjo
nen.

I henhold til dette ble varaordførerens
godtgjøring i siste kommunestyremØte
endret til 20 prosent av administrasjons
sjefens lØnn + møtegodtgjøring som
medlemmene i de enkelte styrer, råd og
utvalg m.m. De øvrige formannskaps
medlemmer gis som hittil fast godtgjø
ring på kr. 2.500,- pr. år og møtegodtgjø
ring kr. 175,- pr. møte.

Formenn og medlemmer av hovedut
valg, bygningsråd og plan- og bygge
komitéen har godtgjøring kr. 150,- pr.
møte. Formenn og medlemmer av andre
kommunale utvalg, styrer, nemnder og
råd kr. 120,- pr. møte. For øvrig er den
faste godtgjøring pr. år for disse
formenn:

Hovedutvalgene kr. 2.500,-, bygnings
råd kr. 2.500,-, plan- og byggekomité kr.
2.500,-, økonomiutvalget kr. 1.600,-,
klientutvalget kr. 1.600,-, kirkeverger kr.
1.600,-, sykehjemsstyret kr. 1.600,-, mu
sikkskolens styre kr. 1.200,-, ungdoms-
utvalget kr. 1.200,-, idrettsutvalget kr.
1.200,-, forbruker- og heimstellnemnda
kr. 1.200,-, trafikksikkerhetsutvalget kr.
1.200,-, overformynderiet kr. 1.200,- og
likestillingsutvalget kr. 1.200,-.

Legitimert tapt arbeidsfortjeneste
godtgjøres med inntil kr. 800,- pr. dag og
ulegitimert tapt arbeidsfortjeneste godt
gjØres med kr. 300,- pr. dag.

Boligbyggings
programmet 1987—1990

I kommunens generalplan er det lagt
opp til 90— 100 boliger pr. år i perioden
1983—87. Målsettingen i boligbyggings
programmet er å opprettholde general
planens mål, men det viser seg å være
vanskelig.

Boligbyggingen har vært inne i en pe
riode med svært få byggeklare kommu
nale tomter. Da kommunen ikke har for-

feltene, vil styring av boligbyggingen bli
vanskelig.

Kommunen er imidlertid nå i ferd med
å gå inn i en mere aktiv periode med
oppstartingen i Smiskaret som første del
av de store GrØnberg—Stavfeltet.

Fra og med 1988 regner kommunen
med et stabilt og høyt tilbud på kommu
nale tomter og dermed også mere stabilt
og sikkert boligbyggingsprogram. Dette
skjer først gjennom oppstart i Smiskaret,
deretter Vikha~mmeråsen Sør II, Sjølyst
og hovedfeltet i Grønberg—Stav.

Av disse er Vikhammeråsen Sør II,
Sjølyst og deler av Grønberg—Stav fort
satt i privat eie.

Departementet har ikke utarbeidet nye
boligbehovsberegninger til boligbyg
gingsprogrammet, men beregningene fra
1985 stadfester generalplanens tall.

Boligbygingsprogrammet ble vedtatt i
kommunestyrets siste møte.

Vedlikehold av
private veger

Til fordeling av tilskudd til vedlikehold
av private veger er til rådighet i budsjett-
året kr. 43.000,-, og frist for søknad var
satt til 20. mai ved kunngjøring i
Bygdebladet.

17 søknader ble mottatt med anslags
vis samlet beløp kr. 237.160,-.

Disse søkere og tilskudd ble innvilget
1. Jacob Olsen, Midtsand fra E6 kr.
5.000,-.
2. Trond Svingen, Steinaldervegen,
Hommelvik kr. 3.000,-.
3. Malvik Skytterlag, Skytterhuset —

Hønstad — Vikhammervollen kr. 6.000,-.
4. Ole Klokkerhaug, Smedbergvegen,
kr. 2.000,-.
13. Stibakken Vel, Stibakken Øst, kr.
10.000,-.
16. Arne Glørstad, Kleiva Sag — Skjøn
stad kr. 10.000,-.
17. Arne Glørstad, Kleiva Sag — SkjØn
stad, sprengning kr. 7.000,-.

Til sammen kr. 43.000,-.

TILSETTINGER
Avdelingssykepleier i heltidsstilling dag/
kveldstjeneste ved sykehjemmet har
vært utlyst ledig og 2 søkere har meldt
seg.
Administrasjonsutvalget har tilsatt:

1. Inger Fremstad.
2. Marit Frostelid.

Stilling som avdelingssykepleier har vært
utlyst ledig. Det var 2 sØkere, og tilsatte
ble:

1. Marit Frostelid.
2. Marie Holme Nancke.

Stilling som offentlig godkjent hjelpe-
pleier har vært utlyst ledig.
Det var 5 søkere og tilsatt ble:

I. Rita Ankile.
2. Sigvor Nygård.
3. Vivian NØrkov.
4. Hilde Karin Skånøy.

Stilling som ingeniør ved teknisk etats
plan-, anleggs- og vedlikeholdsavdeling
har vært utlyst. Tilsatt ble:

1. Nina Nordgård.
2. BjØrn Bremseth.
3. Lisbeth Eggen Selnes.

Engasjement av ingeniør ved oppmå
lingsavdelingen for 1987 har vært utlyst
ledig. Tilsatt ble:

1. Lisbeth Eggen Selnes.
2. Nina Nordgård.
3. Elin Talke StrØmsvik.

Vaktmester Finn Midtsand ved syke
hjemmet har etter lang tids sykdom sagt
opp sin stilling, og Asbjørn Aune som
har vikariert i stillingen er tilsatt som
vaktmester.

Oskar Sandmark som har vært anleggs
gartner i kommunen har sluttet og stil
lingen er blitt utlyst ledig. Det var 8 søke
re og tilsatt ble:

I. Torbjørn Sæterhaug, Vikhamar.
2. Lars Gunnar Lerfall, Trondheim.

Tilskudd til snøbrøyting
av private veger

Teknisk hovedutvalg har vedtatt at
tidligere ordning med tildeling av til
skudd til brØyting av private veger opp
rettholdes for brøytesesongen 1986/87.

SØknadsfnst var kunngjort i Bygde-
bladet og ved fristens utløp var det kom
met 7 søknader. Tilskudd til rene gårds
veger ble ikke gitt.

Disse tilskudd ble gitt:
Thor Engen, Vikh. øvre —

Engen kr. 900,-.
Kjell Bonaunet, Naustanvegen

m/sideveger » 2.850,-.
Per Eidem, Verket —

Gammelplassen » 1.500,-.
Sverre Sneisen, Verket —

Dalen __________

Dagmamma ledig
helst til sØsken. BØr Øverst på Nes
bakken, Hommelvik.
2 jenter på 6 og 7 år selv.

Ahna (Fossen) Ovesen.
TIf. 97 13 07

KOMMUNALT STYRE OG STELL
Godtgjøringer til
kommunale ombud

» ~

Kr. 6.150,-.

søkt å påvirke utbyggingen i de private
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Utbyggingsavdelingen ved Sør-Trøn
delag Kraftselskap har foretatt en oppda
tering av kostnadene for Homla. Det er
basert på alternativ C med utbygging av
Storfossen og Foldsjø kraftverk. Etter
dagens priser blir kostnadene for Stor
fossen 49 mill, kr. og for FoldsjØ kraft
verk 14,5 mill, kr. Kilowattimeprisen for
utbyggingen blir henholdsvis kr. 2,50 og
kr. 3,22 for Storfossen og FoldsjØ.

Til sammenligning var kostnadene for
Storfossen beregnet til 27,4 mill. kr. i
samla plan i 1984. I disse priser er det
ikke tatt med erverv av falirettigheter.

Forutsettes utbygging av Storfossen
hvor hele beløpet på 49 mill. lånes til
15% rente og 25 års nedbetalingstid med
de fem fØrste år avdragsfri, blir produk
sjonsprisen i de avdragsfrie år 39 Øre?
kwh og de neste 20 år 42 Øre/kwh. Med
den begrensede reguleringsmulighet
FoldsjØen har, kan en ikke regne mer
enn 26 Øre pr. kwh. som markedspris i
gjennomsnitt de første fem år, med en
årlig infiasjon på ca. 5%. Som en gjen
nomsnittsberegning er Økningen i kraft-
prisen satt til I Øre pr. kwh. årlig, og vil
etter 25 år være kommet opp i ca. 50 Øre
pr. kwh. De årlige merutgifter blir diffe
ransen mellom produksjonspris og eng-
ros markedspris som første året utgjØr
3,12 mill, kr. fallende jevnt mot 0 etter 20
år. NØdvendig tariffØkning for å dekke
dette blir ca. 9,6% første året, og går
jevnt mot null etter 20 år. Etter at anleg
get er nedbetalt, blir netto inntekt ca. 9

Det har i en tid foregått forhandlinger
mellom Trondhjem MØrtelverk A/S og
eieren av eiendommen Naustan på Vik
hamar, Bjarne ØrsjØdal, om overdragel
se av ca. 80 alternativt 110 mål areal.
Formålet var bebyggelse av arealet med
TM-hus, byggeklare tomter, grunnmur
og nØkkelferdige hus. Tomteprisen på
kr. 100,- pr. kvadratmeter er fastsatt et
ter Midt-Trøndelag herredsretts skjønn.

Eieren har tidliere ført forhandlinger
med kommunen om salg av arealet, men
det ble ikke oppnådd enighet om avtale.
Saken er i korthet denne:

I møte 14.8.84 vedtok formannskapet
at kommunen erverver arealene til Vik
hammeråsen Sør II og at kommunens
tomteselskap står for utbygging av
arealet.

I brev av 29.1.85 meddelte eierens ad
vokat at eieren hadde inngått kontrakt
me~l Trondhjem Mørtelverk A/S på kjøp
av deler av området.

I møte 12.2.85 vedtok formannskapet

mill, kr. årlig, forutsatt at kraftprisen er
steget til 50 Øre pr. kwh.

Ved utbygging av både Storfossen og
FoldsjØ Kraftverk, blir utbyggingsprisen
63,5 mill, kr. som vil gi en produksjons
pris på henholdsvis 41 øre og 44 øre pr.
kwh. Årlig merutgift øker til 4,34 mill.
første året med balanse etter 22 år. Nød
vendig tariffØkning til dekning blir ca.
13,4% første året fallende til null etter 22
år. Etter nedbetalte anlegg blir netto inn
tekt ca. 10,8 mill. kr. årlig. Dette er store
kostnadsøkninger i forhold til det som
var anslåt for Storfossen i samla plan i
1984. En Økning fra 27,4 mill, til 49 mill.
kr. er bortimot 80%. På bakgrunn av det
te konkluderer Homlautvalget med at de
ikke kan tilrå utbygging i kommunal regi.
En må være enig i Homlautvalgets vur
dering av dette vil gi for store ekstra-
utgifter, mener elverksjefen. Det er også
klart at Elverket vil få andre store inve
steringer de nærmeste år. I tillegg til nød
vendige tariffØkninger for dekning av ut
byggingskostnader kommer den almin
nelige lønns- og prisstigning. Til sammen
vil dette bli en uforholdsmessig stor be
lastning for abonnentene.

I henhold til dette vedtok hovedutval
get for energiverk denne innstilling:

På grunn av de store økninger dette vil
utgjøre på strØmprisene kan det ikke til
rås å bygge Homla i kommunal regi.

Kommunestyret vedtok enstemmig å
slutte seg til dette.

å forberede ekspropriasjon av de aktu
elle arealer.

I møte 25.3.85 vedtok kommunestyret
å søke om samtykke til ekspropriasjon
av arealene til utbyggingsformål.

Søknaden ble avslått av fylkesmannen
22. 10.85, men kommunen klaget på av-
slaget i brev av 15.11.85.

Kommunal- og Arbeidsdepartementet
avviste klagen i brev av 15.5.86, men
skrev bl.a.: Vi antar at kommunen først
må søke om ekspropriasjonstillatelse på
nyt. Dersom kommunen Ønsker å for
hindre privat utbygging i mellomtiden må
den i såfall nedlegge midlertidig bygge-
forbud etter bygningslovens § 33.

Etter dette svar ba Trondhjem MØrtel
verks advokat om at konsesjonssøkna
den ble behandlet.

I møte 25.8.86 behandlet landbruks
nemnda i kommunen saken og frarådde
at konsesjon ble gitt Trondhjem MØrtel
verk, og la særlig vekt på at arealet ikke
var regulert og at saken dermed ikke var

et konsesjonsobjekt.
I møte 1.9.86 tilrådde formannskapet

at videre behandling av konsesjonssøk
naden ble utsatt til søknad om fradeling
ble behandlet, og saken ble videresendt
til fylkeslandbruksstyret.

Fylkeslandbruksstyret vedtok 7.10.86
å utsette behandlingen av konsesjons
sØknaden til omsØkte parsell var tillatt
fradelt.

I møte 1.9.86 vedtok kommunestyret å
fremme forslag til reguleringsplan for
boligomrdet Vikhammeråsen SØr II med
tanke på kommunens overtakelse av
arealet.

Etter at kommunestyret ga pålegg om
regulering i kommunal regi, har byg
ningsrådet i møte 15.1.87 vedtatt: I med
hold til ny plan- og bygningslov § 33,
nedlegges midlertidig forbud mot deling
og byggearbeid på Vikhammeråsen SØr
II. Arealet som nedlegges bygge- og
deleforbud er på tegning av 9.1.87 mer
ket område A.

Landbruksnemnda tilrådde i møte
10.4.87 at det fradeles 110 mål fra eien
dommen Naustan gnr. 6, bnr. 1.

I møte 10.4.87 tilrådde landbruks
nemnda at Trondhjem MØrtelverk får
konsesjon på kjøp av parsell på tilsam
men 110 mål av eiendommen under for
utsetning av at parsellen blir fradelt til
boligformål. Prisen er høy, men kan ak
septeres, heter det i landbruksnemndas
uttalelse.

Saken ble så behandlet i kommunesty
ret med denne innstilling fra rådmannen:
Malvik kommune frarår at Trondhjem
MØrtelverk A/S gis konsesjon til erverv
av parsell på ca. 110 da. av eiendommen
Naustan gnr. 6 bnr. 1 i Malvik. Det leg
ges særlig stor vekt på at området er
under regulenngsbehandling av byg
ningsmyndighetene, og dette vil gi klare
grenser for området, altså et konsesjons
objekt. I tillegg mener Malvik kommune
at prisen er for høy og i strid med for
målsparagrafen i konsesjonsloven.

Etter forslag fra ordføreren ble saken
da enstemmig utsatt til møte 9.6.87.

Saken ble behandlet i siste kommune
styremØte og det ble da vedtatt at kom
munen frarår at Trondhjem MØrtelverk
A/S gis konsesjon til erverv av ca. 110
da. av eiendommen Naustan. Arealet er
fortsatt under reguleringsbehandling av
bygningsmyndighetene, og kommunen
mener at tomteprisen på kr. 100,- pr.
kvm, er for dyrt.

En tror at kommunal utbygging vil sik
re lavere tomtepriser, og kommunen vil
også ta sikte på å sikre hus til kommu
nens egne boligsøkere. Privat utbygging
fører til høyere priser og økt innflytting,
heter det i vedtaket.

Avslaget ble gjort med 20 mot li
stemmer.

Homla utbygges ikke i kommunal regi

Avslag på konsesjonssøk ad fra
Trondhjem Mørtelverk A/S
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Revidering av
rammeplan for
avløp

Kommunen utarbeidet rammeplan for
kloakkutlØp i 1974 som ble revidert i
1975. Ny revisjon ble foretatt i 1985 av
ateknisk hovedutvalg og oversendt fyl
kesmannen. Den er senere kommet til
bake med hans antegnelser.

Hensikten med denne revisjonen var å
oppjustere planen med hensyn til sam
ling av utslipp og rensetiltak. Det var
også viktig å få justert planen i forhold til
kommunens Økonomi og den forurens
ningsbelastning utslippene represen
terer.

Rammeplanen er med og dekker hele
kommunen, og timeplanen gjelder ho
vedutslippene langs Trondheimsf)orden.

For avgrensede utbyggingsområder til
ferskvannsresipientene, som spredt be
byggelse, vil det bli utarbeidet separate
avlØspianer etter hvert som behovet mel
der seg.

Den reviderte rammeplan som ble
sendt fylkesmannen til uttalelse fikk det
te svar: Fylkesmannen vil fØrst gi ut
trykk for tilfredshet ved at kommunen nå
har revidert rammeplanen.

AjourfØrt rammeplaner er nØdvendig
for å belyse at det er nødvendig for å
belyse de problemer og investeringsbe
hov kommunen står overfor i denne sek
tor. Rammeplanen vil dessuten danne
grunnlag for fylkesmannens behandling
etter forurensingsloven ved fastsetting
av krav til utslipp og tidsfrister for gjen
nomfØring av tiltakene. Den reviderte
rammeplan har vært sendt til forskjellig
instanser, og uttalelser er mottatt fra
Trondheimsfjordens Friluftsråd, Solbak
ken Vel, Muruvik Vel og Sør-Trøndelag
Fylkes friluftsråd.

Rammeplanen ble enstemmig vedtatt i
siste kommunestyre med følgende
endringer:
I. For VikhammerlØkka—Naustberget

vedlegges alternativet 1.2.2. med
overføring til Saksvikbukta rense
anlegg.

2. For Muruvik velges alternativ 4.10.1
som samler alle avlØp til bukta øst for
Flatholmen med utslipp på 20 meter.
Rammeplanen omfatter år for planens
gjennomfØringer, de bestemte etapper
og kostnader (i 1985-kroner).

1988. Hommelvik sentrum!
Homla, etappe 1. Kr. 2.050.000

1988. Renseanlegg/utslipp —

Midtsand » 1.985.000
1989. Hommelvik sentrum!

Homla, etappe 2 » 600.000
1989. Muruvik » 990.000
1990. Malvik » 680.000

1991. Hommelvik Øst,
etappe I

1991. Hommelvik Øst,
etappe 2

1992. Hommelvik sentrum,
etappe 2 »

1992. Hommelvik vest
1983. Forbordsgrenda,

avlØpsanlegg »

1994. Hommelvik Øst
1994. Vikhammerløkka
2000. Torp »

2000. Midtsandan ____________

Senterpartis liste
til kommunevalget

Senterpartiet har 2 medlemmer i det
nåværende kommunestyre. Bjarne Kyllo
som er medlem er nå nominert som nr.
32 og sistemann på lista, og Jens Nicolai
Jenssen som også er medlem i kommu
nestyret er nå nominert som nr. 3, men
er ikke kumulert.

Disse er nominert:
i .—2. Bernt Folden Kvain, Hommelvik
3. Jens Nicolai Jenssen, Hommelvik
4. Gunn Grav Graffer, Vikhamar
5. Peder Emstad, Vikhamar
6. Birgit Leistad, Vikhamar
7. Johan DahI, Vikhamar
8. Brit SkånØy, Vikhamar
9. Sverre Esten Fossen, Hommelvik

10. Berit Vikhammer, Vikhamar
11. Paul Leister Hagen, Vikhamar
12. Ingrid Bromset, Vikhamar
13. Armand Valstad, Midtsandan
14. Ingrid Kvarving, Vikhamar
15. Arve ØrsjØdal, Vikhamar
16. Olav BjØrnstad, Vikhamar
17. Trygve Melvold, Vikhamar
18. Gudrun Kvam, Hommelvik
19. AsbjØrn Husa, Vikhamar
20. Ole Esten Fossli, Hommelvik
21. Egil Tjernvold, Vikhamar
22. Bjørg Nessvold Berg, Vikhamar
23. Hans Petter Stavrum, Vikhamar
24. Trygve Molund, Mostadmark
25. Vidar Jørgensen, Hommelvik
26. Ingerid SjØvold, Vikhamar
27. Åge Breiset, Vikhamar
28. Bergijot GjØrås Engan, Vikhamar
29. Olav Vikhammer, Vikhamar
30. Håkon Svartås, Hundhamaren
31. Kristen Kvello, Hundhamaren
32. Bjarne Kyllo, Mostadmark

1.310.000
1.320.000

395.000
415.000
965.000

Kr. 14.555.000

855.000 Venstres liste til
970.000 kommunevalget
785 000 Venstre har nå i medlem i kommune

I 235000 styret. Det er Kjell Reitan, som nå er
nominert som nr. 9 og ikke er kumulert.
Disse er nominert:
1—2. Ingrid Værnes, Vikhamar
3—4. Jostein Engan, Vikhamar
5—6. Trine Radmann, Vikhamar
7—8. Knut Rykkvin, Hommelvik

9. Kjell Reitan, Hundhamaren
10. Astrid G. Bjordal Havnes, Vikhamar
11. Svein Valla, Vikhamar
12. Kjellfrid Berge Enge, Vikhamar
13. Terje Melhus, Malvik
14. Brit Lorvik, Hundhamaren
15. Rolf Johs. Bekvik, Vikhamar
16. Johanna Amanda Engen, Hundham.
17. Arnfinn Kallset, Hommelvik
18. Gyda Hestnes, Vikhamar
19. Sigurd Vasseljen, Vikhamar
20. Kan Værnes, Vikhainar
21. Arne Bye Fladseth, Malvik
22. Mary DahI, Hundhamaren
23. BjØrn Stav, Hundhamaren
24. Randi Foshaug, Hundhamaren
25. Øyvind Herjuaune, Vikhamar
26. Gunhild Molund, Vikhamar
27. Rolf Sandtrø, Vikhamar
28. Elsa Mary Reiersen Langnes,

Hundhamren
29. Jarle Aarnseth, Vikhamar
30. Johan Melvold, Vikhamar

Malvik
pensjonisttorening
Medlems,nØrer siste halvår 1987:

12. august, 16. september,
14. oktober, 18. november,
16. desember.

Styret

Nesbakken Velforening
har avholdt årsmØte, og det nye
styret ble fØlgende:
Formann: Arve Lorentzen.
Kasserer: Hilde Eggen.
Sekretær: Sissel Hansen.
Styremedl./Dugnadskomité: Terje

Stav.
Styremedl./Arr.komité: Ann-Kristin

eller Terje Olafsen.
l.varamedlem: Birger Hammer.
2.varamedlem: Edith Olufsen.

Halvtids dagmamma
Ønskes til Tomas, 2 ½ år og Trine,
I år, 30. august.

TIf. 9760 12
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NM-cup
Malvik — Freidig

B-NM
Hommelvik — Selbu
Tambar — Mostadmark

4.dlvlsjon
Malvik — Fevåg
Malvik — Tynset
Opphaug — Malvik

6.divisjon
Hommelvik — Byneset
Nidar — Hommelvik
Hommelvik — Seisbakk

7.divisjon
Mostadmark — Trond
Tyholt — Mostadmark
Mostadmark — Øya
Tiller — Mostadmark
Mostadmark — Kalvskinnet
AVHI — Mostadmark

8.divisjon
Humlen — Gigant
Othilienborg — Humlen
Humlen — Valentinlyst
Øverbygda — Humlen
Humlen — Trondheimskam.
DØves Il. — Humlen
Humlen — Nyborg

SKANDIA CUP
Lilleputt

(En del av resultatene)
Malvik II — Melhus
Sverresborg — Hommelvik II
Hommelvik I — Rosenborg
Malvik II — Frei I
Strindheim I — Malvik II
Fauske/Sprint — Hommelvik I
Saltdalskam. — Malvik
Hommelvik II — Stj.Blink II
Hovin — Hommelvik I
Gruben — Malvik I

Smågutter:
Hommelvik — Skaun
Kolstad II — Malvik
Lahden Reipas — Hommelvik
Neset II — Malvik
Saltdalskam. — Malvik
BØler — Hommelvik

Tippemidler
Kulturdepartementet har fordelt årets

tippemidler i alt 15.6 millioner kroner av
en sØknadssum på 38,2 millioner kroner

0—2 fra 135 sØkere.Malvik ble tildelt: Hommelvik I.L.
m.fl. Jervskogen skisenter, lyslØype kr.

e.e. 5—6 90.000,.
o—2 Malvik kommune: Malvikhallen,

idrettshall kr. 1.520.000,-.
Malvik kommune: Malvikhallen,

0—2 idrettshus kr. 100.000,-.
1-0
0-4

Sykkel
Arild Andersen, Nor (tidligere Malvik)

3-~ ble nylig vinner av det 205 km. lange
1—3 sykkelrittet Tyritjorden rundt med
5—~M fellesstart.

Nr. 2 ble klubbkameraten Olaf Lurvik
(tidligere også Malvik) med samme tid

1—2 som Arild Andersen.
3—5 I Norges-cupen etter Tyritjorden
5—I rundt er Geir Dahlen, Kristiansand,
1—3 nr. 1, Olaf Lurvik nr. 2 og Arild Ander
6—0 sen nr. 3.
1—5

0—2
2—0
2—0
4-0
8-0
0—3
1-4
0—5
0—2
0—2

5-0
1-0
1-0
0-4
7—0
6-3

Friidrett
I midtnorsk mesterskap i friidrett i

Trondheim forrige uke hoppet Magnus
Grendahl, Hommelvik, 7,17 i lengde-
hopp og vant Øvelsen.

Frost Entreprenor A/S
sØker kontakt med grunneier som
kan leie ut/selge 5— 10 da grunn i
Ytre Malvik til entreprenØrlager.
Vi Ønsker beliggenhet nær nåvæ
rende/ny E-6 og plant område
med usjenert beliggenhet.
Henv. til kontoret, tlf. 52 66 30.

Rettelse
Vi har tidligere skrevet at det ikke

var noen sØkere fra kommunen til
den ledige stilling som kirketjener og
graver ved Hommelvik kirke.

Dette var feil og vi beklager feilen.
Det var til den utlyste vikarstillin

gen i tida mellom den tidligere kirke-
tjener og graver slutta i sitt arbeid og
til den nytilsatte kunne overta at det
ikke var sØkere. Det var ellers ho
vedutvalget for kultur, kirke og fritid
som behandlet tilsettingssaken av
kirketjener og graver.

2— I
1— 0
5—I
1— 2
2— 0
1—Il
5— 4

e

HOMMELVIK BAD og SVØMMEHALL
er stengt fra og med mandag 22. juni til og med mandag 27. juli.
SvØmmehallen blir da åpen fØlgende torsdager: 30. juli, 6. august og
13. august.

Åpningstider: Kl. 16.00—17.00 pensjonister
Kl. 17.00—20.00 barn
Kl. 20.00—21.00 voksne

Fra og med tirsdag 18. august er svØmmehallen åpen de vanlige
dager og tidspunkt.

VIKHAMAR BAD og SVØMMEHALL
er stengt til hØsten. På grunn av reparasjonsarbeid i badet vil
nærmere opplysning om åpningstid bli gitt senere.

Hommelvik Røde Kors
Vi er nå i gang med første fase av forberedelsene til Røde Kors-uka
i september 1987. Vi ber derfor som tidligere om hjelp til div.
håndarbeide, strikking, hekling og sying.
Alle som vil være oss behjelpelig kan kjØpe garn og materiell, og be
om regning. For dette og alle utlegg, dekker vi hvis kvitteringer
medtas. Ta kontakt med Oddrun Østvang, tlf. 97 02 23.

Hilsen styret for
Homnielvik Røde Kors

Statettlop
I StjØrdalstafetten som ble arrangert

28. mai vant Hommelvik I.L. i menn
kl. I, men i denne klassen var H.I.L
eneste deltaker.

I kvinneklassen seiret også Hommel
vik, og i denne klassen var det 8
stafettiag.
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Ottar Lundberg
til minne

.5
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Ottar Lundberg, Hommelvik, er
død i en alder av 83 år.

Han deltok i sin tid mye i organi
sasjonslivet i Hommelvik, først som
ung i arbeiderungdomslaget og så i
Hommelvik Arbeiderparti og i Her
redspartiet av DNA, i Hommelvik
Vannselskap og Hommelvik Sam
virkelag.

I Fellesorganisasjonen Folkets
Hus var han formann, et verv han
skjØttet på beste måte, og han var
medlem av kommunestyret og had
de flere kommunale tillitsverv.

Hans store hobby var som aktiv
spiller i Hommelvik Musikkorps i
over 30 år, og han var formann i
korpset i flere år.

Ottar Lundberg hadde et omgjen
gelig vesen og han var en ordens
mann utenom det vanlige. Ved hans
begravelse spilte Hommelvik Musik
korps.

K.N.

En spådom
Tidligere jernbanekonduktør Jo-

han Aag i Hommelvik var en mann
som hadde sine egne meninger om
mye og mangt. Blant annet mente
han med sikkerhet at Hommelvika
en gang med tida ville komme til å
rase ut i sjØen. Dette på grunn av at
det til stadighet gjennom mange år
var blitt vanlig at folk tok sand nede
i Jernbanefjæra. Det undergravet det

overforliggende område med tett
bebyggelsen i Hommelvik sentrum
og utrasing ville komme.

Johan Aag var en av de få som i
hans tid hadde båt og han var ofte
å se på sjØen hvor han var en ivrig
fisker. Han var da sint på alle som
han så tok sand i fjæra, og spesielt
sint var han på de som med hest og
vogn kjØrte sand derfra.

I den seinere tid er det likevel blitt
tatt mindre med sand fra denne
fjæra. Det brukes ikke så mye sand
til stØping som fØr, det er vel andre
måter å ordne grunnmurer til hus-
bygging, og så får vi da håpe at
Johan Aags spådom ikke vil føre til
at Hommelvika vil bli rast på sjøen.

Vikagutt

Laks
Flere av våre ivrigste fiskere har

vært i StjØrdalselva og fisket laks.
Og laks er det blitt, på opptil 12-13
kilo. I Homla kommer laksen litt
seinere, og den er heller ikke så stor.
Hittil er det fisket en del på 2-3 kilo.
Det er bra det også, og flere vil det
nok bli.

Hvorfor —

Malvik kommune?
En innsender kritiserte nylig un

der denne tittel i Bygdebladet tilset
telsen av ny «husfar» i kommunen,
og beklaget at ikke den tidligere
stedfortreder i stillingen ble tilsatt.

Vedkommende var skuffet over at
Malvik kommune kunne gjøre noe
slikt og spurte: Hvorfor? Og skrev
videre:

«Vi vet at Arbeiderpartiet kom
mer til å miste en del stemmer ved
neste kommunevalg når de viser slik
dårlig framgangsmåte.

På vegne av mange — mange.
Mangeårig hjemmehjelper».

Dersom det skal inntas partipoli
tiske innlegg i Bygdebladet bør de
besvares dersom de er feilaktige, og
jeg ber om at følgende blir inntatt i
bladet:

Administrasjonsutvalgets 7 med
lemmer, hvorav 4 er valgt av kom
munestyret og 3 av de kommunale

arbeidstakere, vedtok enstemmig å
tilsette den nye «husfaren». Bare 2
av de 7 er medlemmer av Arbeider
partiet.

Adolf HØib
til minne

Kø.

Adolf HØiby, Lånke, er død i en
alder av 84 år.

Han var født i Hommelvik, og han
bodde der i mange år.

I sin ungdom var han en av TrØn
delags beste sykkelryttere, og han
var en læremester i sykkelsporten
for de unge sykkelryttere i Hommel
vik Idrettslag.

Da han hadde sitt arbeid i Muru
vik brukte han sykkelen som fram
komstmiddel til og fra sin arbeids
plass i alle år. Han var også en god
skytter i Hommelvik Skytterlag og
en god jeger.

Etter at hans datter ble gift og
flytta til Lånke, ble det ensomt for
ham alene, og etter en tid ble det til
at han solgte sin eiendom i Hommel
vik og flytta etter til Lånke og ble
boende der.

Tilsetting
K.N.

Som kokke ved Malvik Sykehjem er
tilsatt:
1. Huldeborg Gjerde
2. Kan B. Boine
3. MØyfrid TungtrØ
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M RUVIK
En liten oversikt ved Jacob Jacobsen.

Trykt og utgitt av uruvik Vel.
fl.

~, ,~.

Av de vi har nevnt og som alle
hadde bruk i Muruvik, var alle hus-
menn under en av Hommelvikgårde
ne. Som godtgjØrelse var det for det
meste pliktarbeid i vår- og hØstonn.
Det fortelles at det også var vedhog
ging til jul, og hvis Ølet da var ferdig
kunne det ofte gå livlig for seg.

Det var en plas~ i Muruvik som
var skyld-delt. Det vil si at den var
tinglyst, og etter de regler som den
gang gjaldt, hadde vedkommende
stemmerett. Dette var vel noe som
eieren av hovedbØlet hadde ordnet
med. Det var mulig at vedkommen
de måtte stemme etter de Ønsker han
hadde. Denne plassen er kalt Ri
borgrommet (Husdahl).

Gamle lensregnskaper forteller
om ei trollkjerring her fra bygda,
Ragrn av Hommelvigen, som kunne
«gjØre-god» for sott og sykdom. Hun
ble ikke brent, men slapp å betale
mulkt «for noget spØkeri med ild
som hun anstillede over sin sjuke
mann». De var leilendinger på en av
Hommelvikgårdene.

I gamle dager var det et rikt fiske i
fjorden. Det var mest husmennene
som bodde nede ved sjØen som drev
fiske, således husmennene i Muru
vikgrenda. Om våren fisket de laks.

Det var gårdene som eide retten til
laksvaldene, men husmennene fikk
bruke dem mot å betale avgift. Val
dene i Muruvik var Svartnesset,
Svartvika, Kjerringrauva (to garn)
og Muruvikskjæret. Fangsten rodde
de til byen og solgte den der, og
prisen var en skilling for marka. El
lers var fisket fritt. SjØ-Ørret tok de
mest med kastenot, og det er fortalt
om store fangster. De brukte også
line og garn. De rodde som regel til
Rota, overnatta der og drog tidlig
neste morgen med kjelke til byen.
Dette fisket var vel helst i vinter-
halvåret. For en vanlig hyse kunne
defå 12 Øre. Detvarnoeåblifeitav’

I samband med fiske må vi også
nevne at husmennene i Muruvik
drev kobbejakt. Lars Andersen
StuggubergtrØ skaut mye kobbe på
Billettholmen. Han kunne ha hele
t3Øsveggen dekket med kobbskinn
som var spikret opp til tØrking.

I gamle dager gikk ei pelerekke
over Øverhavna i Muruvik. Mellom
pelene hadde det stått grinder som
åpna seg når sjØen flØdde, og gikk
igjen på fallende sjØ. På flo sjØ gikk
kobben opp gjennom de åpne gnn
dene. Når de så skulle ut igjen på
fallende sjØ, hadde grindene gått

igjen og det var en lett sak å slå
kobbene i hjel.

På Flatholmen ble det i lange tider
drevet tØrking av klippfisk. Skrift
lige kilder viser at det så tidlig som i
1815 ble tØrket fisk på hohuene. Til å
begynne var det et firma fra Kris
tiansund som disponerte tØrkeplas
sen. Seinere ble den overtatt av et
firma i Trondheim. Dette firmaet
hadde fire fartØyer, og de kom med
torsk fra Lofoten tidlig på våren, og
så ble det travle dager på Flathol
men. Det ble arbeid for alle i Muru
vik, og det måtte også hentes ar
beidshjelp fra Skatval og StjØrdal.
Det var for det meste kvinner som
var med på denne jobben. Det kunne
være opptil 30 kvinner som var i
virksomhet, og det var ofte fullt be
legg på gårdene i Muruvik.

TØrkingen var selvfØlgelig avhen
gig av været. Var det regn måtte fis
ken tildekkes og arbeidet innstilles.
Det var et meget anstrengende ar
beid — ofte surt og kaldt — og for
tjenesten var ikke særlig stor, men
det ble da en ekstra skilling til alle.

Peder Andersen SjØvold ordnet
med lØnningene. Det er fortalt at han
sprang barfØtt til Trondheim og hen-
ta lØnningene. Han kom igjen i god
tid til kveids.
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104. PENSJON STEN

Aksel Aamo på Vikhamar er nær 68 år og ble pensjonist ved NSB for 4 år siden. Han er opprinnelig fra Gudå i
Meråker hvor han var medlem i idrettslaget Tambar og deltok på ski, i fotball og friidrett. Som skihopper var han en
gang med i et hopprenn Hommelvik ldrettslag holdt i Stavsjebakken i Hommelvik, som han husker godt.

Han kom til Malvik i 1940, 21 år gammel, og ble her. I yngre år hadde han gått på Orkdal landsgymnas og i Malvik
ble han kondukteraspirant ved NSB, gjennomgikk seinere jernbaneskolen i Oslo og ble etter hvert kondukter, over
kondukter, leder for sikkerhetstjenesten og avsluttet som togkontroller etter 40 års tjenestetid og ble pensjonist.

Aksel Aamo ble også aktiv idrettsmann i Malvik i mange år, men mest kjent er han som organisasjonsmann. Som
formann i Malvik Idrettslag i 10 år, fordelt på 3 perioder, utførte han et stort arbeid og i hans tid fikk idrettslaget stor
medlemsokning. Til sine tider var han også nestformann, sekretær og styremedlem i hovedstyret, og formann i
forskjellige underavdelinger. Ved idrettslagets 40-årsjubileum ble han æresmedlem i laget og i 1983 ble han tildelt
kommunens kulturpris for sin virksomhet.

Utenom sine idrettsilge interesser har Aamo vært medlem av kommunestyret i 2 perioder og han har innehatt flere
kommunale tillitsverv. Nå er han formann i bygningsrådet, nestformann i plan- og byggekomitéen og medlem av
plankomitéen for byggefeltet Grenberg/Stav som står foran sin utbygging. Han har også sine tillitsverv i Malvik
Pei4sjonistforening og fordriver ellers tida med hagearbeid om sommeren. Han er således i virksomhet også som
pensjonist.

K.N.



12 Malvik Bygdeblad

Flyktninge
koordinator

Kommunestyret har vedtatt å inn
gå avtale med staten om mottak av
flyktninger/asylsØkere i 1987. Tids
punkt for mottak ble satt til
september/oktober 1987. Antallet er
ikke fastsatt, men overlatt til
hovedutvalget for helsevern — og
sosiale saker å ta stilling til.

Etter kommunestyrets vedtak er
det nØdvendig med en person til å
koordinere arbeidet, både i motta
kerfasen og i en betydelig tid fram
over. Hovedutvalget sier i sitt ved
tak om mottaket av koordineringen
kan legges til sosialkontoret, og at
det er påkrevd at det opprettes en ny
engasjementstilling.

Engasjementstillingen vil i sin hel
het bli lønnet av statsmidler som
kommunen får utbetalt alt etter
hvorvidt det innvilges oppholdstilla

telse på humanitært grunnlag eller
det gis flyktningestatus.

Kommunestyret vedtok at det
opprettes 3-årig engasjementstilling
som flyktningekoordinator med lØnn
i l.trinn 21—24 avhengig av teore
tisk og praktiske kvalifikasjoner.

Brukesgården
For noen år siden kjøpte kommu

nen eiendommen Brukesgården ved
Hommelvik Bruk. Denne eiendom
men er av kommunen utleid til
Hommelvik pensjonistforening, på
samme måte som eiendommen Vik
hammer Vestre ble kjØpt av kommu
nen og utleid til Malvik pensjo
nistforening.

Våre lesere har vel merket seg at
navnet på eiendommen blir skrevet
både Brukesgården og Brukets
gården.

Vi har undersØkt skjØtet for over
dragelsen av eiendommen til kom
munen. Der er navnet skrevet Bru
kesgården, og så får vi vel holde oss
til det.

I oppmålingspapirene var det også
skrevet Bruksgården, men det får vi
se bort fra.

Fra skog og mark
Alle moltemyrene har stått kvite

av blomster, som så mange ganger
fØr ved St.Hanstider, men vi tØr
ikke love at det blir molter, bare
håpe.

Noen strie regnskurer kan gjØre
vårt håp til skamme. Det har hendt
så mange ganger fØr.

Vi får heller rekne med at det blir
nok tyttebær og blåbær, som det og
så ser ut til å bli.

Vi begynte dette bladet med et foto av en ung fisker på tur heim med sin fiskefangst.
Nå avslutter vi bladet med foto av en fisker som er i ferd med å bringe sin fisk på land,
og så håper vi på godt fiske for alle som skal på fisketurer i sommermånedene.


